



2015年1月5日起加價

親愛的直銷商：

特此向所有直銷商宣布有關加價的事宜。由於全球在材料、製造、運輸方面的成本和香港的通漲都不斷上升，我們產品的價格都必須上調，並訂於**2015年1月5日**起生效。

在過去的日子，我們盡一切努力避免出現這種情況，因此我們已有2年沒有加價了！我們非常體恤所有的直銷商和客戶，所以將增幅減到最小！

請前往及登入我們的網站，從電子創業錦囊中下載2015年新價格表。
如有任何疑問，可與營運部同事查詢。

機智滙集有限公司

2014年11月28日

N141128



Prices Increase 5th Jan 2015

Dear Distributors,

Due to the global increase of costs in raw materials, manufacturing, and shipping plus the rising expenses in Hong Kong, we must unfortunately raise the cost of our products.

We have avoided raising our prices for as long as possible, that is why we have not increased it for over 2 years, but we can no longer prolong this. We display our new price list for your convenience and this goes into effect on **5th Jan 2015**. All products before that date will still be the existing old prices.

We wish to thank you for being our valued Distributors and Customers and know that you will understand the necessity for this price increase.

For your personal copy, please Login to our website, and download the new Price List for 2015 from the Business Kit area. If you have any questions, please feel free to contact us.

Organic Vision Ltd
28th November, 2014
N141128



2015年1月5日起加价

亲爱的直销商：

特此向所有直销商宣布有关加价的事宜。由于全球在材料、制造、运输方面的成本和香港的通胀都不断上升，我们产品的价格都必须上调，并订于

2015年1月5日起生效。

在过去的日子，我们尽一切努力避免出现这种情况，因此我们已有2年没有加价了！我们非常体恤所有的直销商和客户，所以将增幅减到最小！

请前往及登入我们的网站，从电子创业锦囊中下载2015年新价格表。

如有任何疑问，可与营运部同事查询。

机智汇集有限公司

2014年11月28日

N141128